
  

 

 

 

Norrtälje den 24 maj 2021 

Socialdemokraterna i Norrtälje kommun 
 

https://socialdemokraternanorrtalje.se/  
www.facebook.com/norrtaljesocialdemokrater 

www.instagram.com/socialdemokraternanorrtalje 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond (M) 
angående 

Ny skola i Park- och Grindområdet 
Norrtälje stad växer, inte minst hamnområdet där många nya 
barnfamiljer flyttar in de kommande åren. Samtidigt är flera av 
skollokalerna i närområdet, inte minst Parkskolan, i mycket dåligt skick 
enligt kommunens lokalförsörjningsplan. Samma lokalförsörjningsplan 
konstaterar också att grundsärskolans lokaler i Grindskolan snarast 
behöver byggas ut. 

Behovet av nya, moderna skollokaler är uppenbarligen stort i Park- och 
Grindområdet. Med anledning av detta undrar vi socialdemokrater: 
 

- När påbörjas detaljplanearbetet för en ny skola i Park- och 
Grindområdet? 

 
 
För Socialdemokraterna, 
 
Ulrika Falk (S) 
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